

# 8天重庆。乌江寨。贵州。

# 兴义。马岭河大峡谷。黄果树

8D CHONGQING·WUJIANG VILLAGE· GUIZHOU·XINGYI·HUANGGUOSHU



Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413
Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







### 行程要点

### ❖ 全程无购物

#### 乌江寨

"东有乌镇·西有乌江"——最新最浪漫 网红景点--乌江寨, 夜宿乌江寨, 深度体 验黔北的宁静

#### 兴义

- . 马岭河大峡谷
- . 万峰林、万峰湖

#### 凯里

·全世界最大的苗族聚居村寨: 西江千户苗寨+电瓶车

#### 安顺

.亚洲第一大瀑布群,中国 5A 级风景区: 黄果树景区

# 

- . 苗族酸汤鱼, 高山流水宴
- . 布依菌菇汤, 瑶山鸡
- . 瀑布鱼风味, 重庆特色火锅



#### 住宿

全程豪华4星+当地5星酒店

- ◆ 重庆: 奥兰机场酒店或同级
- ◆ 兴义: 富康酒店或同级
- ◆ 安顺: 万绿城博瑞兹酒店或同级
- ◆ 凯里:千云山房酒店或龙都璟怡或同级
- → 贵阳:福朋喜来登酒店或同级
  (花期住织金饭店)
- ♦ 特别提升1晚乌江寨住宿---暮山酒店 MOUNT SHINE HOTEL或同级
- ◆ 重庆南坪希尔顿惠庭酒店或同级4\*

## ▶ 必须自费项目

万峰湖游船+马岭河峡谷(含往返电梯) +高山流水长桌宴=RMB600元/人

◆ 推荐自费: 多彩贵州 (RMB300 元/人)



#### 第一天: 新加坡十重庆

今天齐集樟宜机场,搭乘班机飞往重庆,抵达后 入住酒店

第二天: 重庆--盘州--兴义 (早/午/晚餐) 搭乘动车前往盘州

【马岭河大峡谷】天星画廊(含上下行观光电梯) 素有"天沟地缝百瀑谷"之称。集雄、奇、险、 秀、幽为一体,全长74.8 千米,宽50-150米,最 深处达280米。谷中上百条瀑布、三十万平方米 的钙华瀑和各种珍稀植物

第三天: 兴义-安顺 (早/午/晚餐)

【万峰湖】 (含游船,必须自费) 享有 "万峰之湖,西南之最,南国风光,山水画卷" 之美誉吉隆堡、小山峡、水上石林

【万峰林风景区】 (含观光车) 被《中国国家地理》评为为"中国最美三大峰林之一、国家地址公园被称为大自然的水画、天然大盆景"西峰林、八卦田、下纳灰村它是坦荡的高原喀斯特景观,盆地中群峰挺拔隽秀,错落有致,千万座奇峰组成气势宏大壮阔,山峰密集奇特,整体造型完美的自然景观。除了令人难以置信的峰林外,万峰林还拥有许多独特的植物、天然泉水、天坑、以及周围原始的布依族村落。气势宏大壮阔,山峰形态奇特,整体造型秀美,是国内最大、最具典型性的喀斯特峰林。

第四天: 安順--凯里 (早/午/晚餐) 【黄果树风景名胜区(含电瓶车+往返扶梯)】, 自然奇观瀑布群、波光粼粼的湖泊以及拔地而起 的山峰。参观世界第三、亚洲最大的黄果树大瀑 布,是瀑布群中最为壮观的瀑布,也是一个唯一 有水帘洞自然贯通,且能从洞内外听、观、摸的 瀑布。搭乘景区环保车前往天星桥景区,这里的 石、树、水的美妙结合,是水上石林变化而成的 天然盆景景区。陡坡塘瀑布,位于黄果树瀑布上 游1公里处,它是黄果树瀑布群中瀑顶最宽的瀑 布。 第五天: 凯里- 贵阳 (或织金) (早/午/晚餐) 【西江千户苗寨】 (含4段电瓶车) 世界上最 大的苗族聚居地——西江千户苗寨: 观景台、 风雨桥、苗族建筑群, 游览保留苗族原始生态 和文化的的, 由十余个依山而建的自然村寨相 连成片, 是目前中国乃至全世界醉大的苗族聚 居村寨。它是领略和认识中国苗族漫长历史与 发展之地。带你走进苗家人的生活走街蹄巷, 参体验苗寨特色风情。

\*\*如杜鹃花期间,不住贵阳改住织金饭店

第六天: 贵阳 (或织金) -乌江寨 (早/午/晚餐) 游览贵阳市地标----甲秀楼

\*\*如杜鹃花期间,贵阳改为游览【百里杜鹃】 (含电瓶车),之后再前往乌江寨

乌江寨 无论黑夜白昼都有它独特的美,"东有鸟镇·西有乌江"—最新最浪漫网红景点-乌江寨,夜宿乌江寨,深度体验黔北的宁静。夜游乌江寨,观看表演,音乐喷泉,灯光秀.

特别升級一晚入住鸟江寨里的【暮山酒店 MOUNT SHINE HOTEL或同级】,体验特色 黔北传统中国风,暮山酒店的整体设计在各处融 入了当地文化,给游客展现一个文化内涵丰富 的多彩贵州

第七天: 乌江寨- 重庆 (约3.5H)

(早/午/晚餐)

抵达后前往网红打卡地—【洪崖洞】、【解放碑】、【李子坝轻轨穿越--特别安排体验2站】 入住重庆酒店休息。

第八天: 重庆 **)** 新加坡 (早餐) 返回美丽家园新加坡.



#### **TOUR HIGHLIGHTS!**

## No Shopping Tour

. Wujiang Village

#### XingYi

- . Maling River Grand Canyon
- . Wanfenglin National Scenic Spot
- . Wanfeng lake

#### Kaili

. The biggest Miao village in the world: Xijiang Miao Village + Eco Car

#### Anshun

. Asia biggest waterfall, China 5A scenic spot: Huangguoshu Waterfall



#### **ACCOMMODATION**

- ♦ Hotel: 4\*+Local 5\*hotel
- ♦ Chongqing:Aolan Int'l. Hotel or similar
- ♦ XingYi: Fortune International Hotel or similar
- **♦** AnShun: Perenc Hotels or similar
- Kaili: Qian Yun Shan Fang Hotel or Longdu Jingyi Hoyel or similar
- Guiyang Huaxi Hengyang Four Points by Sheraton or similar (or Zhijin Hotel or similar)
- Special upgrade: one-night stay at MOUNT SHINE HOTEL in Wujiang Village or similar
- Chongqing: Hilton Garden Inn or similar

#### **☞** COMPULSORY TOUR

Wanfeng Lake Boat Trip + Maling River Canyon (including round-trip elevator) + Gaoshanliushui Long Table Banquet = RMB600/person

Recommend Optional:Colorful Guizhou Style Performance=RMB300/PAX



#### Day 01: Singapore→Chongqing

Assemble at Changi Airport and take an international flight to Chongqing. Upon arrival, transfer to hotel.

Day 02: Chongqing-Panzhou-Xingyi (B/L/D) Take the train to Panzhou.

【 Maling River Grand Canyon 】 Tianxing Gallery (Including upward and downward sightseeing elevator).. It is 74.8 kilometers long, 50-150 meters wide, and 280 meters deep at its deepest. There are hundreds of waterfalls, 300,000 square meters of travertine waterfalls and various rare plants in the valley.

Day 03: Xingyi- Anshun (B/L/D)

[ Wanfeng Lake ] (Include boat trip, Compulsory Tour) ranks among the five largest freshwater lakes in China.

【Wanfenglin National Scenic Spot】(Include Eco Car) is grand and magnificent with peculiar style, and it is praised as "marvelous spectacle in the world".Wanfenglin also has many unique plants, natural springs, cenotes, and surrounding primitive Buyi villages.

Day 04: Anshun-Kaili (B/L/D)

【 Huangguoshu Scenic Area (Include Eco Car+two way elevator)】 Huangguoshu Waterfall, Tianxing Bridge Scenic area, Dou Po Tang Waterfall. Huangguoshu waterfalls are located 137 km away from Guiyang, at the junction of Zhenning, Guanling Buyi Tribe and Miao Automonous County with 600-1500 meters above sea level and rainfall of 1300mm, it is known for its magnificent and breathtaking scenery. After, head to Guiyang (150KM/2H).

Day 05: Kaili- Guiyang (or Zhijin) (B/L/D) Xijiang Miao Village (Include Eco Car) the thousand-household village, is the largest Miao village in China. Travelers can see

observation deck, wind and rain bridge, Miao buildings. It is a place to appreciate and understand the long history and development of the Miao people in China.

\*\*If happen to encounter Rhododendrom Blossom Season, not stay Guiyang, change to stay Zhijin.

【Jiaxiu Tower】 Guiyang City Landmark.

\*\*If happen to encounter Rhododendrom Blossom Season, change to visit the Baili Rhododendron (include eco car). Then go to Wujiang Village.

**K Wujiang Village** I Home to well-preserved residential buildings featuring unique local characteristics, Wujiang village has done its part to pass on and protect its local folk customs. Here, visiting tourists can explore the natural landscape in and around the village and experience the glamor of the locality's intangible cultural heritage in an immersive manner.

Tonight you will stay one night in Wujiang Village and special upgrade to Mount Shine Hotel.

Day 07:Wujiang Village-Chongqing (B/L/D)
Back to Chongqing.Upon arrival,proceed to
[Hong Ya Dong] It is a tourist area with

functions of sightseeing and leisure vacations.

【Jiefangbei Pedestrian Street】 is the busiest and most prosperous business district in West China.

**Liziba monorail** and enjoy the view of monorail passing through the building.

Day 08 Chongqing → Singapore (B) You will transfer to airport and back to Singapore.



#### **REMARKS:**

- 1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- 2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.
- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

#### 备注

- 1.在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2.航班时间,行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3.全程中文讲解
- 4.本公司强烈建议旅客购买个人旅游保险

**HAVE A NICE TRIP!!!** 

祝您旅途愉快!